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Naantalin kävelyn ja pyöräilyn edistämisohjelma valmistui marraskuussa 
2022. Työtä ovat ohjanneet edustajat teknisistä palveluista, 
sivistyspalveluista, Visit Naantalista sekä Varsinais-Suomen ELY-
keskuksesta. Työssä on toteutettu kysely asukkaille. Sidosryhmille ja 
päättäjille on järjestetty työpajat. Ohjelmassa on asetettu kävelyn ja 
pyöräilyn edistämiselle tavoitteet ja toimenpiteet.  
 
Tekninen lautakunta pyytää edistämisohjelmasta lausuntoa 
koulutuslautakunnalta, hyvinvointilautakunnalta, saaristolautakunnalta, 
ympäristö- ja rakennuslautakunnalta sekä nuorisovaltuustolta maaliskuun 
2023 loppuun mennessä. 
 
Edistämisohjelma on esityslistan liitteenä. 
 
Liite, hyvinvointilautakunta 1.3.2023 
 
 

Esittelijä Sivistysjohtaja 
 

Päätösehdotus Hyvinvointilautakunta pitää tärkeänä, että kaikenikäisillä 
kaupunkilaisilla on mahdollisuus lisätä liikkumista ja 
turvallisesti ja luontevasti kulkea harrastusmatkat joko 
kävellen tai pyörällä. 
 
Edistämisohjelmassa todetut toimenpiteet ovat kaikki tärkeitä 
kaupunkilaisten turvallisen liikkumisen ja sitä kautta 
terveyden edistämisen näkökulmasta. Tärkeää on 
polkupyörien turvallisen säilyttämisen parantaminen 
harrastuspaikkojen läheisyydessä, jotta niihin kohdistuvaa 
ilkivaltaa saadaan vähennettyä. 
 
Edistämisohjelmassa todettujen toimenpiteiden 
toteuttamisjärjestykseen ei lautakunnalla ole 
huomautettavaa. 

  
Kokouskäsittely Sivistysjohtaja muutti päätösehdotustaan seuraavasti: 

 
Hyvinvointilautakunta pitää tärkeänä, että kaikenikäisillä 
kaupunkilaisilla on mahdollisuus lisätä liikkumista ja 
turvallisesti ja luontevasti kulkea matkat joko kävellen tai 
pyörällä. 
 
Edistämisohjelmassa todetut toimenpiteet ovat kaikki tärkeitä 
kaupunkilaisten turvallisen liikkumisen ja sitä kautta 
terveyden edistämisen näkökulmasta. Tärkeää on 
polkupyörien turvallisen säilyttämisen parantaminen työ- ja 



harrastuspaikkojen läheisyydessä, jotta niihin kohdistuvaa 
ilkivaltaa saadaan vähennettyä. 
 
Edistämisohjelmassa todettujen toimenpiteiden 
toteuttamisjärjestykseen ei lautakunnalla ole 
huomautettavaa. 

 
 
Päätös Hyväksyttiin sivistysjohtajan muutetun päätösehdotuksen 

mukaisesti. 
  


